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Emne: Ønske om ett avklaringsmøte - ny fotballbane/svømmehall i Alversund 
 
Til de det måtte gjelde 
 
Vi i fotballgruppen til IL Alvidra ser det kun er planlagt å tegne inn ny fotballbane/svømmebasseng til 
den nye skolen vår i Alversund. Ikke bygd parallelt når skole/flerbrukshall skal bygges. Men at det blir 
gitt lovnader om at gammel bane/basseng ikke skal rives før nytt er på plass.  
Dette har vi mange betenkeligheter med.  
 
Når ser dere for dere ny bane/basseng skal bli bygget? 
Når ser dere for dere gammel bane/basseng blir revet? 
Kostnadsbesparende å bygge ny bane/basseng i anleggsperioden til ny skole kontra senere tid? 
Hvordan vil dette prosjektet bli prioriterte/degradert i ny stor kommune? 
 
Alversund er ett tett befolket område i Lindås kommune. Det er Alvidra som har klart mest 
medlemmer blant alle andre klubber i Lindås (mer enn dobbelt så mange spillere enn klubber som 
Knarvik IL, Seim IL, Lindås IL osv). Allikevel har Alvidra «kun» en 9ér bane til rådighet lokalt. 
Knarvik/Seim/Lindås har alle 11ér baner og opptil flere. Fotball lag til IL Alvidra må i dag spille mange 
hjemme-kamper på Knarvik og Seim. Vi må ha treninger på Knarvik/Seim for å få kabalen til å gå opp.  
Vi har mange barn som spiller fotball og mange frivillige som gjør en kjempe innsats, da er det ikke 
motiverende å fortsette denne gode jobben når vi føler vi blir nedprioritert sammenlignet med andre 
nabo klubber… 
 
Vi ønsker snarest ett avklaringsmøte med dere der vi får orientering om kommunens planer for 
fotballen/svømmingen i Alversund fremover. 
 
Mvh 
Geir Bruland Tonning 
leder for fotballgruppen til IL Alvidra 
 


